
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  12/9 2022 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 

Deltagere: Frederik, Svend Erik, Pia, Bente, Birgitte, Annette, Line, Ja-
kob, Jan, Thomas, Lotte N., Lotte C.  
Fraværende: Bente, Annette  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

  Godkendt   

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

  Godkendt   

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
 

   
Elevrådet:  er konstitueret. Frederik Edel-
skov fra 9.cer formand og Tilde Hallund-
Tambor fra 7.c er næstformand 
 
Ledelsen: 
Vi har afholdt store læsedag i sidste uge. Vi 
havde besøg af Gråsten ugeavis, som vil 
lave en artikel om os. 
 
6. årgang tager til Kbh. på lejr i næste uge 
  
Vi er i gang med at planlægge uge 41. 
Det er en sundhedsuge og den afsluttes 
med motionsdag om fredagen. 
 
9.klasse skal i brobygning i uge 39-40 
 
Vi deltager i æblefestival som Birgitte fra 
bestyrelsen har inviteret til. Vi deltager med 
alle elever og ansatte og synger sammen 
med andre skoler ved Bellevue.  
 
Vi har haft en lærerstilling slået op, og den 
er blevet besat med start 1. oktober. 
 
Ledelsen informerede omkring skolens øko-
nomiske situation. 
 
 

 

4. Sikker skolevej - bilag  Birgitte og Svend Erik har arbejdet ihærdigt 
med at se på sikker skolevej i sidste sko-
leår. Der har været mange forslag på bor-
det, men det har ikke været muligt at få det 
bevilliget som var ønsket.  Det er blevet til 3 
skilte med indkørsel forbudt.  
Der er fortsat udfordringer om morgenen 
hvor mange børn afleveres på samme tid. 

Svend Erik 



  

 
 

 
Der nedsættes et udvalg som kigger videre 
ind i sagen: Svend Erik, Birgitte, Jakob og 
Lotte C.  
Elevrådet vil gerne inviteres med ind i arbej-
det.  
 

5. Opsamling af punkter fra 
tidligere skoleår, noget der 
skal sættes i værk 

 Udarbejdelse af Ide katelog/ idebank til for-
ældrerødder. Pia, Line og Birgitte kigger på 
det og vender tilbage.  
 
Usikkerhed omkring om principper omkring 
mobiltelefoner er færdiggjort. 
Dette er tilfældet. Punktet er blevet behand-
let i faserne 26.april 22.  
Principperne vedlægges referatet.  
 
 
 

LC 

6. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   
 

  Blev gennemgået  
 
Fremover sender vi de opgjorte børnetal ud 
sammen med referatet til bestyrelesmed-
lemmerne 
 

LC 

7. Eventuelt (O) 
 
 

 Der spørges til om det er muligt at udsende 
tilmeldinger til skole-hjemsamtaler på be-
stemte tider. 
 
Svømning for hvilke årgange næste sko-
leår? 
 
Der har været et par henvendelser omkring 
valg af skolefoto.  
 
Referat lægges fortsat på hjemmesiden 
 

 

8. Kommende møder:   2022/23: 25/10 – Jakob fraværende. 
 
 5/12, 16/1, 6/3, 8/5, 12/6 

 

 


